
PROTOKÓŁ Nr 3/11
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

w dniu 11 marca 2011r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Kierownik Referatu Organizacyjnego i Spraw 

                                                           Obywatelskich i Sekretarz Gminy
4. Pan Jan Zduniewicz - Przewodniczący Rady Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Stefan  Troc  –  Przewodniczący  Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad VI sesji Rady Gminu 

Mielnik:
1) w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z 

wnioskiem  o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Adamowo-Zastawa 
(osada) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (osada).

2) w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z 
wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Adamowo-Zastawa (wieś) 
i ustalenie nowej nazwy Adamowo (wieś).

3) w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z 
wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy miejscowości  Grabowiec  i  ustalenie 
nowej nazwy Mielnik-Grabowiec.

4) w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  z 
wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Poręby i ustalenie nowej 
nazwy Mielnik-Poręby.

5) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
6)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 

2011-2016.
7) w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki.
8) w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie, 

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru 
zabytków położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

9) w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów w 
Gminie Mielnik.

10) w sprawie przyjęcia  “Wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym 
zasobem gminy Mielnik na lata 2011-2016”.

2. Przygotowanie projektu uchwały dotyczącej dofinansowania budowy przydomowych 



2

oczyszczalni ścieków na terenie gminy.
3. Aktualne zasady funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

1)
Pan  Piotr  Wysocki  –  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich 
przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw 
Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości 
Adamowo-Zastawa (osada) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (osada).

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 
wnioskiem  o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Adamowo-Zastawa  (osada)  i 
ustalenie nowej nazwy Adamowo (osada).

(w zał. na str..........prot.)

2)
Pan  Piotr  Wysocki  –  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich 
przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw 
Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości 
Adamowo-Zastwa (wieś) i ustalenie nowej nazwy Adamowo (wieś).

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 
wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Adamowo-Zastawa (wieś) i ustalenie 
nowej nazwy Adamowo (wieś).

(w zał. na str..........prot.)

3)
Pan  Piotr  Wysocki  –  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich 
przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw 
Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości 
Grabowiec i ustalenie nowej nazwy Mielnik-Grabowiec.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 
wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Grabowiec i ustalenie nowej nazwy 
Mielnik-Grabowiec.

(w zał. na str.......prot.)

4)
Pan  Piotr  Wysocki  –  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  i  Spraw  Obywatelskich 
przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Spraw 
Wewnętrznych  i  Administracji  z  wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości 
Poręby i ustalenie nowej nazwy Mielnik-Poręby.
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Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 
wnioskiem o  zniesienie  urzędowej  nazwy miejscowości  Poręby  i  ustalenie  nowej  nazwy 
Mielnik-Poręby.

(w zał. na str....... prot.)
5)
Pani Łarysa Kierkowicz – Skarbnik Gminy przedstawiła  i  omówiła projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
Pani Skarbnik poinformowała o dotacji na narodowy spis powszechny w kwocie 9655 zł, w 
tym:
– na aktualizację zestawień budynków, mieszkań i osób -1325 zł
– dodatki spisowe – 7530 zł
– wydatki rzeczowe – 800 zł

Pan Kazimierz Tobota zapytał, co oznacza zdjęcie kwoty z ubezpieczenia w szkole?

Pan Wójt Adam Tobota wyjaśnił, że Pani Dyrektor Zespołu Szkół przystępując do przetargu 
na  zakup  paliwa  musi  dysponować  na  ten  cel  określoną  kwota,  dlatego  też  sama 
zaproponowała, aby dokonać przesunięcia w budżecie. W zależności od kwoty jaka wyjdzie 
w przetargu, zdecydujemy później, czy zwiększyć środki dla szkoły, czy wystarczy to, co jest 
zaplanowane w budżecie.

Pan Sławomir Pytel – plany i zamierzenia w związku ze zdjęciem 250 tys. złotych z budowy 
boiska.

Pan Wójt Adam Tobota 
Środki pójdą na remonty dróg. Na przyszłej sesji będziemy mieli 600 – 700 tys. złotych w 
budżecie i będziemy musieli zastanowić się gdzie je wydatkować.
Zdecydowano, aby pieniądze w kwocie 25 tys. złotych, przeznaczone dla Straży Granicznej w 
Mielniku, przekazać jednorazowo. Przydadzą się na sfinansowanie zwiększonych patroli w 
okresie letnim oraz interwencje na zgłoszenia mieszkańców.
Nie dostaliśmy wsparcia z ministerstwa na Muzyczne Dialogi nad Bugiem, w związku z tym 
żeby utrzymać  poziom imprezy,  a nawet  go zwiększyć,  zdecydowaliśmy się zaangażować 
więcej środków własnych (125 tys. złotych).
Sprawa remontu  lokalu  mieszkalnego  przy ulicy  Bugowej  w Mielniku –  zamieszkanie  w 
Mielniku  to  był  warunek  w  trakcie  rozmów  z  Panią  Katarzyną  Turosieńską-Durlik. 
Mieszkanie  jest  w opłakanym  stanie  i  stąd  decyzja  o  remoncie  kapitalnym.  Taki  remont 
wystarczy na 10-15 lat.  Pan Leszek Dzierzkowski nie zrozumiał  na czym będzie polegać 
remont i nie uwzględnił wszystkich wydatków w kosztorysie.

Pan Kazimierz Tobota – czy wyłoniony jest już wykonawca do remontu?

Pan Wójt Adam Tobota odpowiedział  twierdząco.  Przedstawił Panu radnemu do wglądu 
kosztorys przeprowadzanego remontu mieszkania.

Pan Władysław Stankiewicz zauważył, że dużo jest rozmów i sygnałów od mieszkańców na 
temat remontu mieszkania przy ulicy Bugowej w Mielniku. Najczęściej są to głosy krytyczne, 
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gdyż mieszkanie komunalne nie musi być o tak wysokim standardzie. W dzisiejszych czasach 
nie łapie się pracowników w zamian za mieszkanie.

Pan Wójt Adam Tobota  stwierdził, że nie zrezygnuje z wysokiego standardu mieszkania. 
Jeśli robi sie juz remont, powinno to być zrobione jak najlepiej.

Pan Sławomir Pytel  zapytał o zakup wyposażenia do tego mieszkania.

Pan Wójt Adam Tobota odpowiedział, że zakupione zostanie wyposażenie kuchni i tapczan 
do spania.

Pani Maria Boguszewska zauważyła, że za taką pensję, jaką pobiera Pani Turosieńska, sama 
powinna sobie wyposażyć mieszkanie.

Pan Witold Terebun zapytał czy wniosek o dofinansowanie Straży Granicznej w Mielniku 
wpłynął  do 15 października  2010 roku,  czy  teraz?  Czy wiadomo ile  środków daje  na to 
ministerstwo?

Pan Stefan Troc zauważył, że w tej sytuacji jest to dawanie pieniędzy w ciemno.

Pan Wójt Adam Tobota – Komendant Straży Granicznej w Mielniku będzie na najbliższej 
sesji i udzieli wszelkich wyjaśnień.

Pan Sławomir Pytel  poinformował  zebranych  o  zasadach  współpracy policji  z  Urzędem 
Miasta Siemiatycze.

Pan  Jan  Zduniewicz  zapytał  czy  przewidywane  jest  zawarcie  porozumienia  na  temat 
zwiększonej liczby patroli?

Pani Maria Boguszewska  stwierdziła,  że jest  za udzieleniem dotacji  dla placówki Straży 
Granicznej w Mielniku, gdyż jest zadowolona ze współpracy.

Pan Władysław Stankiewicz zauważył, że należałoby zawrzeć porozumienie i uściślić co w 
zamian oczekujemy.

Wyniki  głosowania dotyczące zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie  gminy  na  rok  2011,  przedstawiają  się  następująco:  za  zmianami  głosowało  2 
radnych, przeciw – 1 radny, wstrzymało się od głosu – 5 radnych.

(w zał. na str........prot.)

6)
Pani Łarysa Kierkowicz – Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011 – 2016 przedstawi 
na sesji Rady Gminy. Konieczność podjęcia tej uchwały wynika z faktu, że zmieniany jest 
budżet gminy na rok bieżący.



5

Radni zdecydowali, że powyższy program będzie przedmiotem dyskusji na najbliższej 
sesji Rady Gminy.

7)
Pan Wójt Adam Tobota  przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia/ nie 
wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących  fundusz 
sołecki.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki.

(w zał. na str........prot.)
8)
Pan Wójt Adam Tobota przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy 
zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie 
stanowiących jej własności.

Komisja Rady przy 7 głosach za i 1 wstrzymującym się, pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie udzielenia  dotacji  z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

(w zał. na str........prot.)

9)
Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie 
Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów w Gminie Mielnik.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  8  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych 
Uczniów w Gminie Mielnik.

(w zał. na str........prot.)

10)
Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia “Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik 
na lata 2011 – 2015”.

Pan Wójt Adam Tobota przedstawił propozycję przejęcia budynku po byłym posterunku 
policji  przy  Placu  Kościuszki  w  Mielniku.  Parter  tego  budynku  wykorzystałoby  się  na 
potrzeby Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Może być jednaktaka sytuacja, że już nie 
zdążymy tego budynku przejąć.

Pan Władysław Stankiewicz – jeśli  nie przejmiemy,  to nie ma czego żałować. Przejęcie 
budynku  z  lokatorami  nie  jest  dobrym pomysłem.  Lepiej  wybudować  nowy budynek  dla 
GOPS-u.
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Wyniki głosowania dotyczące projektu uchwały w sprawie przyjęcia “Wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata  2011 – 2015” 
przedstawiają się następująco: za przyjęciem programu głosowało 4 radnych,  przeciw – 1 
radny, wstrzymało się od głosu – 3 radych.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 2.

Pan  Stefan  Troc  –  przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego przedstawił  i 
omówił projekt Regulaminu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 
na terenie gminy Mielnik ze środków budżetu gminy oraz program budowy i finansowania 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik.

Komisja  Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik  postanawia  o  skierowaniu 
projektu  Regulaminu  i  programu  budowy  i  finansowania  przydomowych  oczyszczalni 
ścieków na terenie gminy Mielnik do Wójta celem uszczegółowienia i opracowania programu 
budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków z możliwością przyjęcia w II 
półroczu 2011 roku.
Za takim rozwiązaniem opowiedziało się jednogłośnie 8 radnych.

(w zał. na str. ........prot.)

Do punktu 3.

Pan Wójt Adam Tobota przedstawił aktualne zasady funkcjonowania Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Mielniku. Do końca marca 2011 roku Zakładem kieruje Pani Ewa Samojluk. 
Od 1 kwietnia 2011 roku pracę rozpoczyna nowy Dyrektor, wyłoniony w drodze konkursu, 
Pan  Marian Tadeusz Szeweluk.  Sytuacja  finansowa w ZGK jest  w miarę  bezpieczna  do 
końca  I  półrocza,  w  II  półroczu  prawdopodobnie  zabraknie  pieniędzy.  Obecna  Dyrektor 
wyraziła  zgodę  na  odejście  głównej  księgowej,  w  miesiącu  marcu  praca  została 
zabezpieczona,  a  od  kwietnia  ZGK  pracuje  bez  głównej  księgowej.  Pani  Ewa  Samojluk 
dokonała  zmiany w regulaminie  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w Mielniku bez  zgody 
Wójta.  W  obecnej  sytuacji  finansowej  nie  unikniemy  zwolnień  pracowników,  zarówno 
fizycznych  jak i  umysłowych.  Koszty utrzymania  Zakładu są tak duże i  w ocenie Wójta, 
wynikają one z kosztów osobowych. Obecnie w Zakładzie Gospodarki Komunalnej jest 17,5 
etatu.  Około  300  tys.  złotych  brakowało,  aby  zamknąć  rok  finansowy.  Najlepszym 
rozwiązaniem byłoby, gdyby część pracowników mogła utworzyć własną spółkę do obsługi 
zieleni.
Do końca tego roku lub w przyszłym 2012 roku Zakład powinien przekształcić się w spółkę 
prawa handlowego.

Do punktu 4.

Pan Władysław Stankiewicz  zapytał czy do 1 maja 2011 roku dałoby się zamocować na 
słupach uchwyty do zawieszania flag.
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Pan Wójt Adam Tobota – będziemy występować do Zakładu Energetycznego o wyrażenie 
zgody na umieszczenie uchwytów na flagi.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

Stefan Troc


